
Naam document = uniek vraagnummer 

Beleidsaccenten Kadernota 2010  
Eén per formulier  
 

Formulier voor het indienen van beleidsaspecten ten behoeve van de 
Kadernota 2010 voor de begroting 2010 
 

Doorloopnummer (door griffier in te vullen):    

 

Vraag 1: 

 

Bij welk programma hoort het beleidsaccent? 

 

Antwoord: 

 

 

Onderwijs 

 

 

Vraag 2 

 

Wat willen wij bereiken (hoort bij programmadoel/maatschappelijk effect) 

 

Antwoord: 
 
Volwaardig aanbod middelbare schoolopleidingen in IJsselstein 
 

 

Vraag 3 

 
Wat gaan wij er voor doen? (concrete prestatie vermelden, s.v.p. het antwoord ook 

voorzien van een heldere toelichting) 

 

Antwoord: 

 

• Onderzoek naar mogelijkheden volwaardige havo/vwo in IJsselstein 

• Zo nodig draagvlak creeren bij de scholengemeenschappen in 

Nieuwegein/IJsselstein 

• Stimuleren discussie profilering/positionering scholen in de regio 

   
 

 

Vraag 4: 

 

Wat voor bedrag wordt voor het accent geraamd?  

(wat mag het kosten, invullen bij betreffende jaren) 

 

Antwoord: 

Omschrijving Raming 2010 Raming 2011 Raming 

2012 

Raming 

2013 



 Datum  Blad 2 van

 3 

0     

     

 

 

 s.v.p. het antwoord ook voorzien van een heldere toelichting 

 

Vraag 5a 

 

Betreft het bestaand beleid of nieuw beleid? (antwoord ook voorzien van een heldere 

toelichting. Men kan ook herprioriteren bij bestaand beleid, dan moet worden 

aangegeven welke prestatie niet meer hoeft en welke er voor in de plaats komt) 

 
Antwoord: 

 

Nieuw beleid 

   
 

 

Vraag 5b 

 

In relatie tot het antwoord op vraag 5a wordt u verzocht aan te geven hoe u denkt het 

accent financieel te dekken (ook hier concreet aangeven welke prestaties niet meer 

behoeven te worden geleverd en wat dat bespaart. 

 

Antwoord : 
 
Er is geen extra financiele dekking nodig 

 
 
 
 
Ruimte voor een toelichting 

Deze is o.a. van belang wanneer accenten gepaard gaan met financiële 

bezuinigingsvoorstellen. Deze kunnen dan hier worden onderbouwd.  

 
 
 

 
 
 
 
Tot slot 

Wanneer u behoefte hebt om nog een korte algemene toelichting te formuleren op 

uw voorstel, dan kan dat hieronder. 

  

In 2008 is uit onderzoek gebleken dat er bij de drie Nieuwegeinse 

scholengemeenschappen (Cals College, Anna van Rijn College, Oosterlicht College)  

onvoldoende draagvlak is voor een volwaardige havo/vwo school in IJsselstein. Het 

Cals College heeft toen aangegeven dit wel graag te willen, maar dat hier 

medewerking van de andere scholen voor nodig is. In 2010 kan hier een nieuw 

verkennend onderzoek worden gedaan en kan de discussie over 



 Datum  Blad 3 van

 2 

profilering/positionering tussen de scholen onderling ‘aangewakkerd’ worden. 

In Zenderpark is gebleken dat er veel meer kinderen op de scholen zitten dan in eerste 

instantie was geraamd. Deze kinderen zijn binnen 4-6 jaar de nieuwe ‘klanten’ van 

middelbare scholen. Hiernaast is een volwaardige have/vwo hiermee een stuk 

bereikbaarder voor leerlingen vanuit Lopik/Lopikerkapel/Benschop. 

Tevens vergroot dit de binding van jongeren met de stad. 

 

 


